
Protokoll (11-09) fört vid styrelsemöte för  Sida 1  

Ljunghedens samfällighetsförening 
Tisdagen den 25 oktober 2011 
 

 Besök oss på www.ljungheden.se 

Närvarande: Kenth Grossman ordf.,Joaquin Vallejo v ordf, Stefan Ljungar kassör, 
Britt-Marie Lundström sekr., Jan Holmgren uc. 

 
1. Mötets öppnande och godkännande av dagordningen 

Ordförande öppnade mötet och dagordningen godkändes.  
 

2. Justering av föregående mötesprotokoll 
Föregående mötesprotokoll justerat. 

 
3. Undercentralen 

Utan anmärkning 
 

4. Samverkan mot brott 
Inget att rapportera. 
 

5. Ekonomi 
Utfallet för fjärrvärmen tom sept månad är 7 % bättre än budget. 
 

6. Skrivelser 
Inkommen skrivelse angående smörjning av låsen på sopkärlen, detta kommer 
att åtgärdas. 
 

7. Övriga frågor 
Garagegruppen har överlämnat sitt arbete angående dörrarna. De förordar 
Crawford takskjutsport efter en noggrann undersökning av vad som finns på 
marknaden. Styrelsen beslutar att följa Garagegruppens rekommendation och 
fattar idag (2011-10-25) beslut om att gå vidare med upphandlingen. Vidare 
info kommer framöver. 
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En årlig besiktning av krypgrunden har gjorts av Rörmannen i slutet av 
september där det framkommit att det finns saker att åtgärda men som ej 
bedöms som akuta. Styrelsen ämnar åtgärda detta under nästkommande år. 

                  
8.   Kommande möten 
      Nästa styrelsemöte  tisdagen  22 nov  kl. 19.00 
 
9.   Avslutning 
      Ordförande avslutade mötet. 

  
 
 
 
 
 Vid protokollet 

Britt-Marie Lundström 
 
 
 
 
Justeras 

 Kenth Grossman   Stefan Ljungar 
 
 
 
 Protokollet har undertecknats av ovanstående.  
 Original finns för påseende hos styrelsen.  
 


